

السيرة الذاتية

أولاً: البيانات الشخصية

الاسم: فاطمة رمضان أحمد أبو الهول

الجنسية: ليبية / الحالة الاجتماعية: متزوجة

مكان الإقامة: طرابلس / البريد الإلكتروني: memona79fa@yahoo.com

ثانياً: المؤهلات العلمية

- الثانوية العامة - سنة 1997/ مدرسة خديجة الكبرى يفرن -ليبيا
- ليسانس آداب في اللغة الإنجليزية - سنة 2001 / كلية الآداب يفرن -ليبيا
- درجة الجائزة العالية (لماجستير) في "تدريس اللغة الإنجليزية لغير الناطقين بها" "TESOL" - سنة 2013 / جامعة هل- المملكة المتحدة

ثالثاً: الخبرات العملية

- نوفمبر 2001- سبتمبر 2008: معلمة فصل / ثانوية خديجة الكبرى -يفرن
- أبريل 2012-أكتوبر 2012: مترجمة فورية / وكالة "Language is Everything" - المملكة المتحدة
- مارس 2013- أغسطس 2016: عضو هيئة تدريس بصفة محاضر مساعد / جامعة الجبل الغربي- كلية التربية - يفرن
- فبراير 2016-يوليو 2016: أستاذة متعاونة /المعهد العالي للمهن الشاملة - يفرن
- سبتمبر 2016- وحتى الآن: عضو هيئة تدريس بصفة محاضر/ جامعة طرابلس-كلية الآداب فرع السواني- طرابلس
- سبتمبر 2017- يوليو 2019: أستاذة متعاونة ومنسق الجودة / جامعة أفريقيا للعلوم الإنسانية والتطبيقية- طرابلس

CV

First: Personal Details

Name: Fatima Ramadan Ahmed Abulhoal

Nationality: Libyan / Marital Status: Married

Place of residence: Tripoli / Email: memona79fa@yahoo.com

Second: Scientific qualifications

- High School - year 1997 / Khadija Al-Kubra School Yafran – Libya
- Bachelor of Arts in English Language - Year 2001 / Faculty of Arts Yafran - Libya
- High Degree (Master's) in "Teaching English to Non-Native Speakers" "TESOL" - Year 2013 / University of Hull - United Kingdom

Third: Work Experience

- November 2001 to September 2008: Classroom Teacher / Khadija Al-Kubra High School / Yafran-Libya
- April 2012 to October 2012: Interpreter / Agency "Language is Everything" / United Kingdom
- March 2013 to August 2016: Assistant Lecturer / Western Mountain University - Faculty of Education / Yafran-Libya
- February 2016 to July 2016: Lecturer / Higher Institute of Comprehensive Professions /Yafran-Libya
- September 2016 Until now: Lecturer / University of Tripoli - Faculty of Arts/ Sawani Branch /Tripoli-Libya
- September 2017 to July 2019: Lecturer and Quality Coordinator / The University of Africa for Humanities and Applied Sciences /Tripoli-Libya